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förvaltningen bidrar gärna med kunskap om hur stadens förvaltningar och bolag tillsammans 

kan gynna föreningslivet och idrotts- och motionsverksamheter på ett jämställt sätt. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Jari Visshed m.fl. (S) och Åsa Jernberg (MP) yrkar bifall till sitt gemensamma förslag till be-

slut enligt följande: 

 

Nämnden bifaller delvis förvaltningens förslag till beslut. 

Nämnden anför därutöver följande: 

Fördelningen av sponsringspengar bidrar idag till att befästa ojämställda förutsättningar för 

tjejers och killars idrottande. En sponsringspolicy för stadens bolag borgar för att stadens 

sponsringsmedel fördelas jämställt. Policyn ger också en viktig signal om att tjejers idrot-

tande ska tillmätas samma värde som killars. Det är viktigt att stadens bolag föregår med 

gott exempel. Det övergripande ansvaret är dock politiskt och därför bör idrottsnämnden fö-

respråka att en policy för stadens bolag tas fram så att ansvaret inte ensamt hamnar på var-

dera bolag. Vi tillstyrker därmed motionen. 

 

Mehdi Oguzsoy (V) ansluter sig till sitt Socialdemokraternas och Miljöpartiet de grönas ge-

mensamma förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden beslutar 

enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Jari Visshed m.fl. (S), Mehdi Oguzsoy (V) och Åsa Jernberg (MP) reserverar sig mot beslutet 

till förmån för sitt gemensamma förslag till beslut. 

 

 

§ 72  
Stockholms stadion en elitarena för damfotboll 

Remiss från kommunstyrelsen av motion (2013:13) av Stefan Nilsson,  
Åsa Jernberg och Mats Berglund (alla MP) 
Dnr: 412-373-2013 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Som svar på remissen hänvisas till förvaltningens tjänsteutlåtande. 
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Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-04-18. 

Från och med 2014 träder nya föreskrifter i kraft om arenakrav för svensk elitfotboll när det 

gäller spel i damallsvenskan. Inom Stockholm finns endast en arena som uppfyller Svenska 

Fotbollförbundets nya krav, Tele 2 Arena. Arenan är för stor och dyr att hyra för Stockholms 

allsvenska damfotbollslag. Förvaltningen undersökte under 2012 vilka befintliga fotbollsarenor 

som bäst kan uppfylla förbundets krav. Förvaltningen konstaterar att Stadion är den arena som 

uppfyller de flesta av de nya arenakraven förutom 800 sittplatser med ryggstöd under tak. För-

valningen har i samråd med anlitad byggnadsantikvarie kommit fram till att den enklaste lös-

ningen kan vara att förse Stadions sittbänkar med ett ryggstöd som utformas som en enskild 

sittplats. Stadion är byggnadsminnesförklarat vilket innebär att ingreppet måste godkännas av 

länsstyrelsen.  

 

Förvaltningen har av fastighetskontoret beställt handlingar för redovisning av förslaget till läns-

styrelsen. Fastighetskontoret kommer under våren/sommaren att färdigställa sitt uppdrag.  

 

Under förutsättning att länsstyrelsen godkänner förvaltningens förslag att komplettera sittbän-

karna med ryggstöd måste sedan de allsvenska damfotbollsföreningarna själva ta kontakt med 

Svenska Fotbollförbundet och redovisa föreslagna förändringar på Stadion för att få arenan 

godkänd för allsvenskt spel.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Jari Visshed m.fl. (S) och Åsa Jernberg (MP) yrkar bifall till sitt gemensamma förslag till be-

slut enligt följande: 

 

Nämnden bifaller i huvudsak förvaltningens förslag till beslut. 

Nämnden anför därutöver följande: 

Alla stockholmare ska ha jämlika förutsättningar till idrott på lika villkor, oavsett bakgrund 

och identitet. Genom de resurser och verksamheter staden förfogar över ska vi bidra till att 

uppnå detta mål. Det är en viktig jämställdhetsfråga, men också en grundläggande demokra-

tisk fråga som handlar om att ingen ska diskrimineras på grund av kön. Damfotbollen måste 

ges samma möjligheter att utövas som herrfotbollen. Detta ska inte bara gälla teoretiska 

möjligheter, utan även när det gäller vad som främjas. Vi tillstyrker därför motionen. 

 

Mehdi Oguzsoy (V) ansluter sig Socialdemokraternas och Miljöpartiet de grönas gemensamma  

förslag till beslut.  
 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden beslutar 

enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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Reservation 
Jari Visshed m.fl. (S), Mehdi Oguzsoy (V) och Åsa Jernberg (MP) reserverar sig mot beslutet 

till förmån för sitt gemensamma förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Regina Kevius m.fl. (M), Daniele Fava (FP) och Fredric Ericsson (C) lämnar särskilt uttalande 

enligt följande: 

Det är viktigt att damfotbollen i Stockholm ges samma möjligheter och förutsättningar att 

bedriva verksamhet som herrarna. Tyvärr finns det idag inga arenor som är godkända för 

spel i allsvenskan efter 2014.  

 

Ett av flera alternativ som är värt att titta närmare på är att anpassa Stockholms stadion till 

en arena som möjliggör spel i damallsvenskan. I en sådan process är det viktigt att vara ly-

hörd inför de behov som berörda föreningar uttrycker.  

  

Alla partier i Stockholms stad ställde sig nyligen bakom ett nytt idrottspolitiska program. 

Programmet som ska ligga till grund för prioriteringar inom idrottsverksamheten i staden de 

kommande åren och som, förutom tydligare skrivningar om jämställdhet, genomsyras av ett 

folkhälsoperspektiv. Ett folkhälsoperspektiv med fokus på främst barn och unga.  

  

Vi finner det därför problematiskt när Svenska fotbollförbundet ställer sådana krav som in-

nebär att Stockholms stadion underkänns för matchspel på grund av att arenan saknar indi-

viduella sittplatser. Varje investering staden måste göra i sina arenor för att tillgodose spe-

cialidrottsförbunds önskningar är en krona mindre som kan läggas på breddidrotten. Vi anser 

därför att det är rimligt att specialidrottsförbunden i framtiden arbetar fram sina arenakrav i 

samråd med kommunerna. 

 

Leif Kroon (KD) ansluter sig till Moderaternas, Folkpartiets och Centerpartiets särskilda utta-

lande som ett ersättaryttrande. 

 

 

§ 73 
Fotbollstält över Bellevue BP 

Svar på remiss från kommunstyrelsen av motion (2013:27) av Jan Valeskog (S) 
Dnr: 015-320-2013 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Remissen besvaras med vad som anförs i idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-04-22. 

Kommunstyrelsen har berett idrottsnämnden tillfälle att yttra sig över en motion av Jan 

Valeskog (S) om att anlägga fotbollstält på Bellevue BP. Motionären föreslår ett fotbollstält 

över Bellevue BP, efter en flytt av denna till platsen för före detta Sveaplans BP.  

 

Då utbildningsförvaltningen kan komma att behöva disponera den aktuella ytan som skolgård 

kan Bellevue BP i dagsläget inte flyttas, utan en eventuell flytt bör utredas i samband med ut-

bildningsförvaltningens planering av skolgården, vilket blir aktuellt först 2017-2018. Ett fot 


